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  - Deca su se za sada navikla. Na početku je bilo malih problema ali sada su sasvim priviknuti  .
Kao roditelj do sada već tri školarca, sasvim sam priviknuta na početak školske godine i
poznajem celu tu situaciju, tako da sa tim nemam problema.  Za sada se deca raduju polasku u
školu, nadam se da će tako i ostati.
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